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OPRÅB fra Bur 27-04-2023 

 Til kommunalbestyrelsen  

Vi er i Bur ikke interesserede i at blive plastret ind i solceller  

Hvorfor skal vi lægge landskab til vedvarende energi svarende 236000 husstandes elforbrug. Vi bor 
i en lille landsby med 180 husstande.  

Den vedvarende energi tager landbrugsjord, som ikke kan dyrkes i 30 år. Vores landbrug har ikke 
jord at dyrke. Harmoni-arealet forsvinder, hvilket medfører at dyrehold og produkton af fødevarer 
minimeres.  

Vores senest udformede landsbystrategi, hvor vi lægger vægt på, at udvikle landsbyen, som en 
landsby, hvor man får lyst at stoppe op og bosætte sig i, vil blive besværliggjort hvis solcellerne 
bliver etableret og nuværende borgere bliver stavnsbundne til byen, da husene ikke kan sælges 
eller falder drastisk i pris.  

Energilandskaber vil med stor sandsynlighed påvirke vildtets naturlige vandring i landskabet. 
Faunaen vil blive ændret.  

Vi er bekymret i forhold til for udredning af jorden og bortskaffelse af den forurenede jord, når 
energilandskaberne bliver fjernet. 

Sikrer kommunen at forureningen bliver fjernet af opstillerne, hvis solcellearealet bliver solgt til 
anden side?  

På vegne udviklingsgruppen i Bur  

 


